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Det er nedfelt i finnmarksloven at  Finnmarkskommisjonen skal vurdere eventuelle 
innkomne krav om tildeling av privat eiendomsrett til deler av Finnmarkseiendommen.  
Disse vurderingene skal blant annet gjøres på grunnlag av ”alders tids bruk”. 
 
I bladet ”Jakt og Fiske” for februar –07 er jussprofessor Carl August Fleischer intervjuet 
om finnmarksloven.  I dette intervjuet uttaler han seg  blant annet seg om alders tids 
bruk. Han sier at: ”Personlig har jeg likevel stilt meg tvilende til at man kan godta 
erverv av eiendomsrett på basis av alders tids bruk.” 
 
Et flertall i Finnmark Fylkeskommune anbefalte at finnmarksloven skulle bli vedtatt. Det 
ble i denne sammenhengen bedyret  fra representanter for dette flertallet i 
fylkeskommunen at loven ikke ville føre til en privatisering av utmarka i Finnmark. 
 
Finnmark Fylkeskommune er derfor politisk forpliktet til å gjøre  det som er mulig for å 
forhindre at en omfattende  privatisering  blir konsekvensen av loven.   
 
Det er med dette som utgangspunkt jeg henvender meg til Dere og ber Dere om 
å ta kontakt med jussprofessor Carl August Fleischer for å spørre han om han 
kan tenke seg å gjøre en rettsteoretisk vurdering av ovenfor nevnte 
problemstilling. 
 
For dersom professor Fleischer er villig til å gjøre det, vil  en slik vurdering kunne være 
av stor betydning for de avgjørelser som Finnmarkskommisjonen, Utmarksdomstolen og 
eventuelt Høyesterett, vil ta i denne sammenheng. 
 
Det vil være en fordel om en slik utredning er gjort før kommisjonen og domstolene 
starter sitt arbeide. 
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